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Besluitenlijst van het presidium van de gemeenteraad van Steenbergen  

 

Op:  12 juni 2014 

Aanvang:  21:30 uur 

Locatie:  de raadszaal van het gemeentehuis 

 

. 

 

Aanwezig: De heer:  J.A.M. Vos   voorzitter 

Mevrouw:   W.A.M. Baartmans   lid 

De heren:   W.J. van den Berge   lid 

N.H.C.M. Lambers   lid 

N.C.J. Broos    plv. lid 

J.H.F. Weerdenburg  lid 

     A.F.C. Theuns   plv. lid 

   

  Mevrouw:   E.P.M. van der Meer  griffier 

 

Afwezig:  de heren   C.A.A.M. Gommeren   lid 

T.C.J. Huisman   lid 

E.C. van der Spelt   lid 

 

 
1.  Opening. 

  De heer van der Spelt heeft aangegeven niet aanwezig te zijn bij de vergadering.  

De heer Theuns vervangt hem. De heer Gommeren wordt vervangen door de heer Broos en de heer 

Huisman is verhinderd.  

 

2.  Vaststelling agenda. 

Toegevoegd aan de agenda wordt punt 9a: de behandeling van verzoek om het debat op 26 juni 

beeldvormend te behandelen en de verdeling van de agendapunten voor de zomer. 

 

3.  Vaststelling besluitenlijst 10 april 2014 en vertrouwelijke besluitenlijst van 15 mei 2014. 

Wijziging bij 15 mei: de heer Van Gommeren was aanwezig de heer Knop niet. Met deze wijzigingen in 

acht genomen kunnen de besluitenlijsten worden vastgesteld.  

 

4.  Ingekomen stukken en mededelingen. 

Raadslid.nu: De heer Van den Berge acht dit nuttig. De heer Lambers is van mening dat dit niet 

uit de algemene kas moet komen. Meerdere fracties sluiten zich hierbij aan.   

 

Mededeling: het presidium is de tweede donderdag in de maand. In juli is dat 10 juli. Dit is de 

avond van de vergadering over de perspectiefnota die start om 16:00 uur. Het voorstel is om de 

vergadering van het presidium eenmalig op 3 juli (dus de eerste donderdag van de maand) te 

laten plaatsvinden. Het presidium gaat akkoord.  

 

5. Evaluatie van de vergaderingen van 17 en 24 april, 15 en 22 mei en 5 juni 2014.  

Mevrouw Baartmans geeft aan dat er door fracties door meerdere mensen gesproken wordt. De 

heer Broos sluit zich daarbij aan en geeft aan een herenakkoord te maken en dit later in de 

verordening aan te passen. De voorzitters zullen dit bewaken.  

BOB vergaderen gaan we evalueren. De heer Lambers geeft aan dat er een grote inbreng voor 

burgers moet zijn. Hij wil één raadsvergadering, één oordeelsvormende vergadering. Terug naar 
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helderheid. De heer Weerdenburg is het eens met de heer Lambers. Hij geeft aan dat de 

doorlooptijd korter is. Er is nauwelijks mogelijkheid voor fractieoverleg. Hij pleit voor een 

bijeenkomst van de werkgroep bestuurlijke vernieuwing. De heer Theuns geeft aan dat het vrij 

rommelig is. De heer Broos geeft aan dat er lang is gestudeerd op dit systeem en dat dit nu van 

tafel afgaat. Nu evalueren acht hij veel te snel. De heer Van den Berge sluit zich aan  bij de heer 

Lambers. Men is het overzicht kwijt. Hij zou willen evalueren door het aan de burgers te vragen. 

Mevrouw Baartmans geeft aan dat de BOB systematiek niet losgelaten wordt. Twee 

oordeelsvormende vergaderingen en een raadsvergadering in de maand. Dat er drie personen 

aan tafel mogen zitten.  

 

De burgemeester geeft aan dat we niet de inhoud ingaan. De werkgroep bestuurlijke 

vernieuwing dient daar voorwerk in te doen. De heer Lambers wil versnelling in het proces. De 

heer Broos geeft aan dat de burgers erbij betrokken moeten worden.  

 

Het presidium vraagt de werkgroep bestuurlijke vernieuwing het proces te starten van evaluatie.  

 

6. Verzoek om afspraak met de RKC voor jaarlijks overleg op 3 juli 2014. 

(geen bijlage) Van het presidium wordt gevraagd om gesprekspunten aan te dragen. De heer 

Lambers zou graag een evaluatie over de samenwerking met diverse gremia. Het is een 

openbare bijeenkomst. Vraag kan zijn over de onderwerpen.  

 

7. Evaluatie scholenprojecten. 

(bijlage) De heer Broos is een groot voorstander van de projecten. De heer Theuns geeft aan 

dat ook zijn fractie bereid is mee te werken. De heer Broos vraagt om tijdige aanlevering van de 

data. De heer Weerdenburg geeft tevens aan dat het bijzonder prettig is. Data werden tijdig 

aangeleverd.  

 

Beide projecten worden voortgezet.  

 

8. Verzoek van het college om een “benen op tafel” overleg.  

(geen bijlage) Het college verzoekt met het presidium/de raad te overleggen in een zo genaamd 

benen op tafel overleg.  De heer Weerdenburg zou graag informeel met raad en college bij 

elkaar komen. Iedereen is het daar mee eens.  

 

9. Vergoedingen burgerleden. 

(Twee bijlagen) Mevrouw Baartmans vindt het wel heel erg weinig. De heer Van den Berge geeft 

aan dat het de gemeenschap ook wat waard moet zijn. De heer Broos geeft aan dat het gaat om 

mensen in functie. Hij acht het ongepast naar de mensen toe. De heer Theuns spreekt uit 

ervaring. De heer Lambers gaat voor gekozen raadsleden. De begroting wordt hiermee 

overschreden. Er dient dekking gevonden te worden. Er is geen ge ld voor. Mevrouw Baartmans 

geeft aan dat het een kweekvijver is.  

 

Het presidium geeft aan te willen koersen op € 50,-. De heer Lambers geeft aan dat de 

begroting willens en wetens overschreden wordt. De griffier formuleert een voorstel en besluit.  

 

9a.  Bespreking van de wijze van behandeling brief van de heer Vos op 26 juni 2014.  

De voorzitter geeft aan dit conform afspraak te willen behandelen. De heer Lambers pleit voor actieve 

participatie van de actiegroep SAS. Afronden doen we met elkaar. De heer Weerdenburg pleit ervoor 

juist geen betrokkenheid van de actiegroep SAS te willen adviseren. Iedere burger dient gelijk 

behandeld te worden. De heer Theuns geeft aan dat het dan eindigt in een niet-vrede stichtende 

avond. De heer Broos geeft aan dat er gewaarschuwd is voor de gijzeling in dit dossier. De 

afgesproken weg is een goede.  

De heer Van den Berge geeft aan dat het een dilemma is. Het heeft de burger geraakt. Er moet een 

vorm gevonden worden waar de burger tot zijn recht komt. Mevrouw Baartmans is de kernen 

afgeweest. De beeldvormende vergadering heeft als kenmerk dat de raad luistert. De grieven van de 
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burgers zijn haar inmiddels wel bekend. De heer Lambers is van mening dat je op basis van 

gelijkwaardigheid van gedachten zou moeten wisselen. 

 

De burgemeester heeft 17 juni een gesprek met de actiegroep. Hij wil conform de spelregels aangeven 

dat ze nog één keer hun zaken aan de orde te stellen.     

Hij vraagt het presidium daarin mee akkoord te gaan. Het presidium bevestigt de gemaakte afspraken.  

 

 Agenda van juni en juli 2014.  

 Besloten wordt om de vier onderwerpen op 3 juli 2014 te behandelen.  

  

10. Rondvraag. 

Mevrouw Bolten wil graag een afscheidsreceptie. De burgemeester faciliteit dat. Het is een 

college aangelegenheid op 1 juli. De heer Lambers geeft aan dat er wellicht een gezamenlijk 

cadeau kan komen.  

 

11. Sluiting. 

 De voorzitter sluit de vergadering om 22:55 uur.  

 

Aldus besloten in de vergadering van het presidium van 3 juli 2014 

 

             Griffier  de voorzitter  

 

 

 

 

drs. E.P.M. van der Meer J.A.M. Vos  

 


